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Miejsce posiedzenia: Zespół Szkół Usługowych w Gdyni 

 

 

Członków komisji i przedstawicielki związków zawodowych pracowników edukacji gościł 

Dyrektor ZSU, pan Jerzy AmbroŜy.  

 

W szkole młodzieŜ jest kształcona na poziomie szkoły średniej. Uczniowie uzyskują 

kwalifikacje w następujących zawodach: 

- technik organizacji reklamy; 

- technik obsługi turystycznej; 

- technik technologii odzieŜowej; 

- fototechnik 

 

Szkoła organizuje kursy kwalifikacyjne w systemie zaocznym. DuŜą popularnością cieszy się 

roczny kurs krawiecki (szkolenie piątkowo – sobotnie). Obecnie funkcjonują trzy grupy. 

Planuje się utworzenie we wrześniu kolejnej, czwartej grupy. Kursy są bezpłatne.  

 

Szkoła nastawiona jest na kształcenie pod kątem potrzeb rynkowych.  

 

Pan J. AmbroŜy wyraził nadzieję, Ŝe z czasem kształcenie zawodowe będzie realizowane od 

podstaw, czyli od poziomu zasadniczej szkoły zawodowej. Uzyskiwanie kwalifikacji 

zawodowych na poziomie technika skutkuje uzyskiwaniem przez uczniów cząstkowych 

umiejętności. Obecnie kształcenie na poziomie szkoły zawodowej nie odbywa się z uwagi na 

brak zainteresowania ze strony uczniów i ich rodziców.  

 

W związku z pytaniem radnego Z. Zmudy-Trzebiatowskiego, Dyrektor zapewnił o braku 

obaw dotyczących rekrutacji. W przypadku mniejszego zainteresowania rozwaŜone zostanie 

połączenie klasy technologii odzieŜy z klasą fototechniki. Szkoła cieszy się bardzo dobrą 

współpracą z zakładami odzieŜowymi.  

 



Pod względem zdawalności matury szkoła mieści się w średnich statystycznych. 

 

Problemy szkoły: nieurządzone boisko i bardzo skromne wyposaŜenie. Szkoła nie jest w 

stanie sama uzbierać pieniędzy na remont (np. malowanie) – rodzice bardzo niechętnie 

wpłacają jakiekolwiek składki.  
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